
Protokół Nr VII/2017 z VII Sesji Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 25 maja 2017 roku 
 

 
Lubawka, 2017.05.25 

 
Protokół Nr VII/2017 

z VII Sesji Rady Miejskiej w Lubawce, 
która odbyła się w dniu 25 maja 2017 roku  

w Domu Kultury w Lubawce przy ul. Kamiennogórskiej 19 
 
 
 

Czas trwania sesji w godz. 1400 do godz. 1715 
 
Sesja była filmowana przez LUB-SAT Lubawka, TV Kamienna Góra. 
 
Ad. 1. Otwarcie obrad VII sesji 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lubawce Wanda Zabiegło na podstawie art. 20 
ustawy o samorządzie gminnym otworzyła obrady VII sesji. Poinformowała, że w sesji 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 radnych 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie  prawomocnych decyzji. Radny 
nieobecny - Piotr Wiktorowski. Następnie przywitała Zastępcę Burmistrza, kierowników 
Referatów Urzędu Miasta  i  jednostek organizacyjnych, radcę prawnego UM, 
zaproszonych gości oraz radnych powiatowych. Przywitała również przedstawicieli 
mediów, prasy, a także gospodarzy sesji radnych. Lista obecności radnych  stanowi  
załącznik  nr 1 do niniejszego protokołu,  lista obecności pracowników Urzędu Miasta  
w Lubawce oraz zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2, a lista obecności sołtysów 
stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Przed rozpoczęciem obrad Rady Miejskiej Przedstawiciel Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu Pan Tomasz Kubik przedstawi 
informację na temat uzyskania dotacji  na wymianę ogrzewania. 
 

Ad. 2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła, że radni otrzymali porządek obrad. 
Zapytała czy radni zgłaszają wnioski.  
Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło wnioskowała o wykreślenie z porządku obrad 
informacji Kierownika Zakładu Gospodarki Miejskiej na temat zagospodarowanie 
terenów zielonych na ternie Gminy Lubawka” oraz o  wprowadzenie do porządku 
obrad: 

 punktu 10. „Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy 
Lubawka z organizacjami pozarządowymi w roku 2016, 

 podpunktu h „ w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/187/16 Rady Miejskiej  
w Lubawce z dnia 25 sierpnia 2016 roku w sprawie uchwalenia regulaminu 
cmentarzy komunalnych, regulaminu korzystania z kaplic cmentarnych oraz 
ustanowienia stawek i opłat cmentarnych 
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Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności  
14 radnych 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach, „wstrzymujących” 
jednogłośnie  przyjęła porządek obrad ze zmianami. 
Zatwierdzony porządek sesji:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.  
5. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 
6. Informacja Komisji Rewizyjnej o pracy między sesjami.  
7. Informacja Komendanta Gminnej Ochrony Przeciwpożarowej o stanie 

poszczególnych jednostek OSP. 
8. Informacja Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury odnośnie działań 

podległych zespołów tj. Orkiestra Dęta, „Zgoda”, „Wrzos”, grupy dziecięce  
i młodzieżowe.  

9. Informacja Burmistrza Miasta Lubawka z realizacji umów z zakresu odśnieżania dróg 
gminnych oraz przygotowania do sezonu letniego. 

10. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Lubawka  
z organizacjami pozarządowymi w roku 2016.  

11. Dyskusja nad projektami uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie: 
a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Lubawce za rok 2016, 
b) wyrażenia zgody na przekazanie w użytkowanie nieruchomości niezabudowanej 

na rzecz Sołectwa Opawa, 
c) w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Opawa w Gminie Lubawka, 
d) w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Miszkowice w Gminie 

Lubawka,  
e) w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Paczyn w Gminie Lubawka, 
f) w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Jarkowice w Gminie 

Lubawka, 
g) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Lubawka na rok 2017, 
h) zmiany Uchwały Nr VIII/187/16 Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 25 sierpnia 

2016 roku w sprawie uchwalenia regulaminu cmentarzy komunalnych, 
regulaminu korzystania z kaplic cmentarnych oraz ustanowienia stawek i opłat 
cmentarnych.  

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
13. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.  
14. Zamknięcie obrad VII sesji.  
 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała, że protokół z VI sesji wyłożony był  
w biurze rady. Dodała, że każdy radny, przed sesją ma możliwość zapoznania się  
z protokołem i do protokołu wnieść swoje uwagi. Zarządziła głosowanie.  
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Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 14 radnych, 
14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach, „wstrzymujących” głosująca 
jawnie przez podniesienie ręki jednogłośnie przyjęła protokół  Nr VI/2017 z dnia 27 
kwietnia 2017 roku.  
 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła, że do Biura Rady nie wpłynęła żadna 
interpelacja. Zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania i uwagi 
Radny Antoniszyn zapytał: 

 w jakim terminie zostanie naprawiona nawierzchnia drogi na skrzyżowaniu 
Błażejewska - Strzelecka oraz Sądecka przy budynku nr 16 i kiedy zarządca 
wykosi pobocza, 

 zgłosił, że na ulicy Sądeckiej od nr 27A do nr 30 zbierają się wody opadowe  
i niszczą ogrodzenia mieszkańców. Wnioskował o rozwiązanie występujące 
problemu, 

 kto będzie wykaszał pobocza na drogach gminnych, 
 czy przyszła odpowiedź z RZGW na temat oczyszczenia rzeki w Chełmsku 

Śląskim. 
Radny M. Głód zgłosił, że droga wojewódzka nie została jeszcze posprzątana  
i wnioskował o interwencję u zarządcy, ponieważ zalegające błoto niszczy elewacje. 
Radny A. Sarzyński: 

 wnioskował o zakończenie remontu wjazdu na ulicę Świerczewskiego, 
 zapytał na  jakim  etapie  załatwiania  jest  sprawa  zmiany  ulic  w  Lubawce | 

i proponował przeprowadzić ankietę wśród mieszkańców na nowe nazwy ulic, 
 zapytał czy Gmina jest przygotowana na zmiany w systemie oświaty i jakie są 

efekty pozytywne i  negatywne, 
Radny Alfred Bagiński zapytał czy z programy Odnowa Wsi Gmina może otrzymać 
dofinansowanie na budowę sieci kanalizacyjnej. 
Radna Aldona Ochmańska zapytała: 

 na jakim etapie załatwiania jest sprawa odprowadzenia wód opadowych, które 
zalewają posesję Państwa Kozickich w Jarkowicach, 

 czy Urząd Miasta otrzymał odpowiedź z RZGW w sprawie usunięcia drzew 
rosnących w rzecze przepływającej przez wieś Miszkowice. 

 

Ad. 5. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami 
Wiceburmistrz Bożena Kończak przedstawiła informację o wydarzeniach, spotkaniach  
i wyjazdach od ostatniej sesji Rady Miejskiej i poinformowała, że: 
28 kwietnia uczestniczyła: 

 w uroczystości pożegnania absolwentów Zespołu Szkół Zawodowych  
i Ogólnokształcących w Kamiennej Górze. Dyplom oraz nagrodę rzeczową 
otrzymała m.in. uczennica z Chełmska Śląskiego Izabela Borys, 

 w pożegnania  absolwentów Liceum Ogólnokształcącego w Kamiennej Górze. 
Dyplom oraz nagrodę rzeczową otrzymał również uczeń Gminy Lubawka Konrad 
Prusak. 
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28 kwietnia odbył się jubileusz 50-lecia pożycia małżeńskiego Henryki i Wiesława 
Brodowskich, w którym uczestniczyła Burmistrz Ewa Kocemba.  
1 maja: 

 II Turniej Piłki Dzieci i Młodzieży w Przedwojowie, w którym uczestniczyły 
również drużyny młodzików z Gminy Lubawka,  

 w Sołectwie Miszkowice odbyło się spotkanie z reżyserem Henrykiem Bielskim, 
który pochodzi ze wsi Miszkowice. Uroczystość została zrealizowana w ramach 
projektu „Miszkowice wczoraj i dziś”. Pan Henryk Bielski, podczas spotkania 
dzielił się swoimi wspomnieniami oraz opowiadał o swojej karierze.  

 3 maja w Centrum Kultury w Kamiennej Górze odbył się „Koncert Pieśni 
Naszych” zorganizowany z okazji rocznicy uchwalenia Konstytucji Trzeciego 
Maja. Podczas uroczystości wystąpił chór dzieci z Chełmska Śląskiego  
i Kamiennej Góry oraz Zespół Uniwersytetu Trzeciego Wieku z Kamiennej Góry. 

4 maja: 
 uroczyste otwarcie trzeciego w Polsce zakładu produkcyjnego Firmy Sopp 

Packaping. 
 podpisanie umowy zbycia nieruchomości u notariusza. 

5 maja delegacja rolników z Gminy Lubawka wraz z Wiceburmistrz B. Kończak  
uczestniczyła w spotkaniu, które odbyło się w Soweticach. Spotkanie stało się idealną 
okazją do wymiany doświadczeń oraz nawiązania współpracy przez rolników.  
W trakcie wizyty ustalono współpracę w zakresie organizowania wspólnych jarmarków 
oraz imprez rolniczych. 
8 maja 

 spotkanie z kierownikami i dyrektorami jednostek gminnych, na którym 
omówiono zadania bieżące, 

 spotkanie robocze w sprawie urządzenia Dziennego Domu Senior + w świetlicy 
wiejskiej w Bukówce. Gmina Lubawka otrzymała dofinansowanie w wysokości 
300 000,00 PLN z Wieloletniego Programu Senior + na lata 2015-20120.   
W spotkaniu uczestniczyli: Kierownik MGOPS Alina Lewandowska, Kierownik 
Referatu Inwestycji G.K i P Danuta Wiśniewska oraz firma zajmująca się 
sporządzeniem kosztorysów, z którą podpisano umowę na opracowanie 
dokumentacji. Projekt należy zrealizować do 1 stycznia 2018 roku. 

9 maja:  
 spotkanie z Panem  Jerzym Tutajem dotyczące Strategii Gminy Lubawka na lata 

2017-2023, 
 Rada Budowy w ZSP w Lubawce, 
 podpisanie aktu notarialnego u notariusza, 

10 maja  
 spotkanie z w sprawie opracowania lokalnego planu rewitalizacji, 

11 maja spotkanie poświęcone koncepcji przyszłego przedszkola na parterze ZSP  
w Lubawce. W spotkaniu uczestniczyli: Dyrektor ZSP Beata Obrzut, Inspektor Nadzoru, 
Wykonawca, Kierownik Referatu Inwestycji G.K i P Danuta Wiśniewska oraz pracownik 
Urzędu Miasta Jarosław Bartczak. 
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12 maja: 
 w ramach kampanii edukacyjno-profilaktycznej pn. Młodzieżowe Forum 

Bezpieczeństwa odbyły się warsztaty „Uzależnienia-kosztowny bilet donikąd” 
połączone z wizytą dzieci w lubawskim Ratuszu, 

 Rada Budowy w ZSP w Chełmsku Śląskim. 
15 maja - spotkanie zespołu ds. Nowej Strategii Gminy Lubawka na lata 2017-2023. 
16 maja na stadionie w Lubawce w ramach „Majowej lekkoatletyki” odbyło się zawody 
lekkoatletyczne pn. „Zmagania młodzików” zorganizowane wraz z Ośrodkiem Sportu  
w Kamiennej Górze.  Kolejne zawody odbędą się 29 i 30 maja. 
17 maja: 

 Rada Budowy w ZSP w Chełmsku Śląskim,   
 Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

18 maja: 
 spotkanie w sprawie Maratonu Rowerowego „Karkonosza 2017” z Panem  

M. Vlasakiem. Organizatorem maratonu są: CK Cyklistika  Trutnow, Związek 
Gmin Wschodnich Karkonoszy oraz miasto Lubawka, 

 podpisanie aktu notarialnego u Notariusza Beaty Kopia - Kawka, 
 podpisanie aktu notarialnego u Notariusza Ireneusza Barciś. 

20 maja - zawody dogtrekkingowe Chełmsku Śląskim. 
21 maja- I Festyn Parafialny w Chełmsku Śląskim. Organizatorem Festynu była Parafia 
Świętej Rodziny w Chełmsku Śląskim. 
23 maja - Komisja Spraw Społecznych i Rolnictwa oraz Komisja Rozwoju i Budżetu. 
24 maja - Konferencja podsumowująca II Młodzieżowe Forum Bezpieczeństwa, które  
w tym roku odbyło się pod hasłem „Uzależnienia-kosztowny bilet donikąd”. 
Koordynatorem kampanii był MGOPS w Lubawce. 
Wiceburmistrz Bożena Kończak złożyła wszystkim matkom życzenia z okazji Dnia 
Matki. 
 

Ad.6.  Informacja Komisji Rewizyjnej o pracy między sesjami  
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Jan  Włodarczyk poinformował, że w dniu  
22 maja 2017 roku odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Tematem  posiedzenia 
były: „ Inwestycje  jakie zostały  wykonane  w  ramach  funduszy  powodziowych  
w Gminie Lubawka”. Komisja po  zapoznaniu się z informacją i dokumentacją 
przedstawioną przez Inspektora Urzędu Miasta Stanisława Wójcik oraz omówieniem 
poszczególnych inwestycji nie wnosi uwag i stwierdza, że Gmina na przestrzeni lat 
2013-2016 zrealizowała wszystkie zadania ujęte w wykazie szkód powodziowych 
refundowanych z budżetu Państwa.  
 

Ad.7.  Informacja Komendanta Gminnej Ochrony Przeciwpożarowej o stanie 
poszczególnych jednostek OSP. 

Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej Pan Piotr Rybak przedstawił 
informację o stanie poszczególnych jednostek OSP (załącznik Nr 4 do niniejszego 
protokołu). 
Radny Andrzej Ptaszkowski zapytał na jakim etapie załatwiania jest sprawa zakupu 
samochodu strażackiego. 
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Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej Pan P. Rybak odpowiedział, że jest to 
jest już czwarty projekt. Pierwszy dotyczył zakupu dwóch samochodów, drugi jednego, 
trzeci ponownie dwóch samochodów, a obecnie został złożony wniosek  
o zakup jednego samochodu. Jednakże nie są to lata na pozyskiwanie sprzętu 
strażackiego.  
Radna A. Ochmańska zapytała jak wygląda obsada kierowców wozów strażackich  
w OSP Miszkowicach. 
Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej Pan P. Rybak odpowiedział, że  
w OSP Jarkowice jest tylko jeden kierowca, który posiada odpowiednie kwalifikacje.  
W przyszłości należy skierować do tej Jednostki sprzęt o masie całkowitej do 3,5 tony, 
co rozwiąże problem z kierowcami i wpłynie na zwiększenie wyjazdów.  
W OSP w Miszkowicach również występuje problem z kierowcami tak jak w każdej 
jednostce, zdarzają się sytuacje, że strażacy nie mają możliwości wyjazdu.   
 

Ad.8.  Informacja Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury odnośnie działań 
podległych zespołów tj. Orkiestra Dęta, „Zgoda”, „Wrzos”, grupy dziecięce  
i młodzieżowe  

Dyrektor MDOK Łukasz Prochacki przedstawił informację na temat działań zespołów 
tj. Orkiestry Dętej, „Zgody”, „Wrzosu” oraz grup dziecięcych i młodzieżowych (załącznik 
nr 5 do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała dlaczego występuje różnica pomiędzy  
wynagrodzeniem w ramach zajęć zespołów „Zgoda” i „Wrzos” i dlaczego w Chełmsku 
Śląskim zajęcia karate opłaca MGOK, a w Lubawce zajęcia opłacają rodzice. 
Dyrektor MDOK Ł. Prochacki odpowiedział, że do niedawna zajęcia te były w 100% 
finansowane przez MGOK ale obecnie zostały wprowadzone opłaty. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała: 
 dlaczego wydatki na zajęcia HIP-HOP w Domu Kultury w Chełmsku Śląskim, 

które zostały zlikwidowane w miesiącu lutym, wydatkowano 3 565 PLN,  
a planowane wydatki na cały rok wynosiły 4 000 PLN, 

 dlaczego w sekcji teatralnej w Chełmsku Śląskim nie wykazano honorarium 
instruktora. 

Dyrektor MDOK Ł. Prochacki odpowiedział, że  zajęcia się odbywają i honorarium jest 
wypłacane instruktorowi. Stawka wynagrodzenia od kilku lat nie uległa zmianie. 
Wyjaśnił też, że jest to błąd formalny, ponieważ kwota nie została przepisana. 
Natomiast różnica wynagrodzeń instruktorów wynika z tego, że stawki honorarium 
ostatnio nie były negocjowane i dlatego wypłacane są w wysokości zaproponowanej 
przez instruktorów, którzy na taką kwotę wycenili swoją pracę. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło powiedziała, że jest członkiem zespołu „Wrzos”  
i dlatego jest zainteresowana wysokością dotacji na działalność zespołów. 
Dyrektor MDOK Ł. Prochacki odpowiedział, że należy powiedzieć Pani Kamińskiej aby 
inaczej wyceniała potrzeby zespołu.      
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło powiedziała, że Dyrektor MGOK w informacji 
wykazał 14 członków Orkiestry Dętej, a zespół składa się z większej liczy członków  
i zapytała czy  wykazane osoby pobierają honorarium. 



Protokół Nr VII/2017 z VII Sesji Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 25 maja 2017 roku 

 7 

Dyrektor MDOK Ł. Prochacki odpowiedział, że: 
 o szczegółowe  informacje z zakresu działalności Orkiestry Dętej należy zwrócić się 

do Kapelmistrza Orkiestry Ryszarda Migdalskiego. Ponadto często podczas 
występów z Orkiestrą występują członkowie innych zespołów, ponieważ  
w Orkiestrze Dętej w Lubawce brakuje muzyków, 

 sprawdzi wydatki na zajęcia HIP-HOP w Domu Kultury w Chełmsku Śląskim  
i udzieli odpowiedzi. 

Radna A. Ochmańska powiedziała, że w Miszkowicach odbywają się nieodpłatne 
zajęcia ZUMBY. 
Radny Mariusz Głód powiedział, że na działalność Orkiestry Dętej w 2016 roku 
zaplanowano 29 900,00 PLN, a wydatkowano 36 226,16 PLN i zapytał z czego wynika ta 
różnica. 
Dyrektor MDOK Ł. Prochacki odpowiedział, że kwoty obejmują również zajęcia, które 
nie odbywały się przez okres całego roku. Plan był niejednokrotnie zmieniany, 
ponieważ Orkiestra Dęta nie funkcjonowała cały rok i dlatego środki były przesuwane 
na inne wydatki związane z działalnością Ośrodka. Różnica wynikająca z wykonania 
planu została pokryta z osiągniętego zysku w latach ubiegłych i nie generowała 
zadłużenia Jednostki. 
Radny M. Głód zapytał jakie były wydatki na działalność Orkiestry Dętej w ubiegłym 
roku.  
Dyrektor MDOK Ł. Prochacki odpowiedział, że musiałby odnieść się do bieżącego roku, 
ponieważ przedstawione wydatki dotyczą ubiegłego roku. Sprawdzi wydatki z roku 
2017 i kwotą poda jeszcze podczas sesji. 
 

Ad.9.  Informacja Burmistrza Miasta Lubawka z realizacji umów z zakresu odśnieżania       
dróg gminnych oraz przygotowania do sezonu letniego 

Inspektor Urzędu Miasta Stanisław Wójcik przedstawił informację z realizacji umów  
z zakresu odśnieżania dróg gminnych oraz przygotowania do sezonu letniego (załącznik 
nr 6 do niniejszego protokołu).  
Radny Andrzej Ptaszkowski zapytał dlaczego w Chełmsku Śląskim wzrosła stawka za 
utrzymanie dróg o pięć złotych. 
Inspektor Urzędu Miasta Stanisław odpowiedział, że przedstawiona stawka została 
ustalona w wynikła przetargu. 
Radny J. Włodarczyk zapytał w jakim okresie trwa utrzymanie letnie dróg na terenie 
Gminy Lubawka. 
Inspektor Urzędu Miasta Stanisław odpowiedział, że okres letni rozpoczyna się  
w dniu 1 kwietnia i trwa do 15 listopada. 
 

 Ad.10. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Lubawka  
              z organizacjami pozarządowymi w roku 2016 
Wiceburmistrz B. Kończak przedstawiła sprawozdanie z realizacji rocznego programu 
współpracy Gminy Lubawka z organizacjami pozarządowymi w roku 2016 (załącznik  
nr 7 do niniejszego protokołu). 
Ad. 11. Dyskusja nad projektami uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie: 
 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  
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Dyrektor SP ZOZ Stanisław Smok odczytał treść projektu uchwały (załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu). 
Radny Marek Szota zapytał jakie znaczenie dla mieszkańców będą miały e-usługi. 
Dyrektor SP ZOZ Stanisław Smok odpowiedział, że będą to usługi świadczone drogą 
elektroniczną m.in. e-rejestracja, rozliczenia z  Narodowym Funduszem Zdrowia. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło  Rada Miejska  w  głosowaniu  
jawnym w obecności  14 radnych 14  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciwnych” oraz 
0 głosach  „wstrzymujących” jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr VII/256/17  
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Lubawce za rok 2016. 
 w sprawie  wyrażenia  zgody  na  przekazanie  w  użytkowanie nieruchomości 

niezabudowanej na rzecz Sołectwa Opawa. 
Kierownik Referatu Rolnictwa, OŚ,M,G i R.W. Jowita Martyńska odczytała treść 
projektu uchwały (załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło  Rada Miejska  w  głosowaniu  
jawnym w obecności  14 radnych 14  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciwnych” oraz 
0 głosach  „wstrzymujących”  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę Nr VII/257/17 w sprawie 
wyrażenia  zgody  na  przekazanie  w użytkowanie nieruchomości niezabudowanej na 
rzecz Sołectwa Opawa. 
 przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Opawa w Gminie Lubawka. 

Wiceburmistrz Bożena Kończak odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 10 do 
niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło  Rada Miejska  w  głosowaniu  
jawnym w obecności  14 radnych 14  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciwnych” oraz 
0 głosach  „wstrzymujących”  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr VII/258/17  w sprawie 
przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Opawa w Gminie Lubawka. 
 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Miszkowice w Gminie 

Lubawka 
Wiceburmistrz Bożena Kończak odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło  Rada Miejska  w  głosowaniu  
jawnym w obecności  14 radnych 14  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciwnych” oraz 
0 głosach  „wstrzymujących” jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr VII/259/17 w sprawie 
przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Miszkowice w Gminie Lubawka. 
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 przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Paczyn w Gminie Lubawka. 
Wiceburmistrz B. Kończak odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło  Rada Miejska  w  głosowaniu  
jawnym w obecności  14 radnych 14  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciwnych” oraz 
0 głosach „wstrzymujących”  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr VII/260/17 w sprawie 
przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Paczyn w Gminie Lubawka. 
 

Przed głosowaniem nad projektem uchwały w sprawie „przyjęcia Sołeckiej Strategii 
Rozwoju wsi Jarkowice w Gminie Lubawka” obrady opuścił radny S. Antoniewski. 
 

 przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Jarkowice w Gminie Lubawka. 
Wiceburmistrz B. Kończak odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło  Rada Miejska  w  głosowaniu  
jawnym w obecności  13 radnych 13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciwnych” oraz 
0 głosach„wstrzymujących” jednogłośnie  podjęła Uchwałę  Nr VII/261/17 w sprawie 
przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Jarkowice w Gminie Lubawka. 
 wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Lubawka na rok 2017. 

Skarbnik Gminy Monika Stanek Gamoń odczytała treść projektu uchwały (załącznik 
nr 14 do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło  Rada Miejska  w  głosowaniu  
jawnym w obecności  13 radnych 13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciwnych” oraz 
0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr VII/262/17  w sprawie  
wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Lubawka na rok 2017. 
 

Przed głosowaniem nad projektem Uchwały w sprawie: „zmiany Uchwały Nr III/187/16 
Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 25 sierpnia 2016 roku w sprawie uchwalenia 
regulaminu cmentarzy komunalnych, regulaminu korzystania z kaplic cmentarnych oraz 
ustanowienia stawek i opłat cmentarnych” na obrady powrócił radny S. Antoniewski. 
 

 zmiany Uchwały Nr VIII/187/16 Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 25 sierpnia 2016 
roku w sprawie uchwalenia regulaminu cmentarzy komunalnych, regulaminu 
korzystania z kaplic cmentarnych oraz ustanowienia stawek i opłat cmentarnych. 

Kierownik Referatu Rolnictwa, OŚ,M,G i R.W. J. Martyńska odczytała treść projektu 
uchwały (załącznik nr 15 do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
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Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło  Rada Miejska  w  głosowaniu  
jawnym w obecności  14 radnych 8  głosami  „za”  przy  2  głosach  „przeciwnych” oraz 
4 głosach  „wstrzymujących” podjęła Uchwałę Nr VII/263/17 w sprawie  zmiany 
Uchwały Nr VIII/187/16 Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 25 sierpnia 2016 roku  
w sprawie uchwalenia regulaminu cmentarzy komunalnych, regulaminu korzystania  
z kaplic cmentarnych oraz ustanowienia stawek i opłat cmentarnych.  
 

Ad.12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
Burmistrz B. Kończak odpowiedziała:  
Radnemu A. Bagińskiemu, że z programu Odnowa Wsi nie będzie środków na 
infrastrukturę. W ramach programu Odnowa Wsi będą dofinansowane tylko projekty  
z zakresu m.in. budowy, przebudowy, remontu i wyposażenia obiektów oraz miejsc 
publicznych, budowy i remontu szlaków turystycznych oraz ochrony zabytków.  
Inspektor UM Stanisław Wójcik odpowiedział: 
Radnemu A. Antoniszyn, że: 
 Gmina podpisała umowę na remont dróg gminnych i wykonawca rozpoczął już 

prace, które zostaną zakończone w dniu 10 czerwca. Natomiast na temat dróg 
powiatowych nie posiada żadnych informacji i myśli, że przedstawiciele Starostwa 
Powiatowego poinformują radnych o planowanych remontach, 

 pobocza na drogach gminnych w tym sezonie będą koszone dwukrotnie, 
 Gmina nie otrzymała jeszcze odpowiedzi od RZGW w sprawie udrożnienia cieku 

wodnego w Chełmsku Śląskim. Poinformował też, że uzyskał informacje 
telefoniczną z RZGW Zarządu Zlewni w Podgórzynie, że w przyszłym tygodniu 
planują dokonać oględzin wszystkich zgłoszonych spraw m.in. w Chełmsku Śląskim 
i Miszkowicach. 

Radnemu M. Głód,  że  każdego  roku  największym  problem  jest  sprzątanie  drogi 
wojewódzkiej po akcji zima. Urząd monitował już w tej sprawie  oraz  przeprowadził 
rozmowę  z  Panią   Lipińską,  która     poinformowała,  że  Zarządca   drogi   wyłonił   już
 wykonawcę i planuje sprzątanie dróg wojewódzkich ale nie określiła terminu 
wykonania prac. 
Radny M. Głód wnioskował aby Gmina dopilnowała również wykaszania poboczy na 
drodze wojewódzkiej. 
Inspektor UM Stanisław Wójcik odpowiedział, że Gmina wystąpi z pismem  
o wykoszenie poboczy. 
Radnemu A. Sarzyńskiemu, że: 
 uchwała w sprawie zmiany ulic w Lubawce będzie przygotowana w miesiącu 

czerwcu. Poinformował też, że zgodnie z otrzymanym pismem z IPN zmiany nazwy 
wymaga ulica 40-lecia WOP, Bohaterów Stalingradu oraz ulica Świerczewskiego. 
Natomiast Szkoła Podstawowa im. Żołnierzy Sybiru przy ulicy Mickiewicza nie 
wymaga zmiany nazwy. 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zaproponowała aby radni zasięgnęli opinii wśród 
swoich wyborców na temat propozycji nowych nazw ulic. 
 w sprawie zakończenie remontu wjazdu na ulicę Świerczewskiego Gmina 

wystąpiła do Generalnej Dyrekcji Dróg, ponieważ przedmiotowy zjazd podczas 
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budowy chodnika został wykonany prowizorycznie. Zarządca drogi podczas 
interwencji telefonicznych zapewniał, że remont zjazdu zostanie zakończony. 
Jednakże do chwili obecnej roboty nie zostały wykonane. Mieszkańcy budynku  
nr 21 położonego na ulicy Świerczewskiego również złożyli skargę do Generalnej 
Dyrekcji dróg i oczekują na odpowiedź. 

Radnej A. Ochmańskiej, że: 
 dwa dni temu rozmawiał z Panią Kozicką na temat zalewania posesji i w dniu 26 

maja wraz z inspektorem nadzoru odbędzie się spotkanie w Jarkowicach 
podczas, którego inspektor przedstawi sposoby  rozwiązania zaistniałego 
problemu.  

 w sprawie wycinki drzew w potoku Złotna w Miszkowicach Gmina zwróciła się  
z pismem do RZGW ale do chwili obecnej nie otrzymała żadnej odpowiedzi. 

Radna Ochmana zgłosiła, że przy drodze w Miszkowicach w okolicy budynku Nr 55 
należy również wyciąć stare drzewa. 
Inspektor UM Stanisław Wójcik poinformował, że Gmina nie otrzymała jeszcze 
odpowiedzi w tej sprawie. Sprawa na pewno zostanie załatwiona wraz z wycinką drzew 
w potoku Złotna w Miszkowicach.   
Radny Jan Włodarczych zgłosił, że wykonawca podczas łatania ubytków na ulicy 
Przyjaciół Żołnierza nie oczyszcza dziur przed położeniem asfaltu. 
Inspektor UM Stanisław Wójcik odpowiedział, że sprawdzi jakość wykonywanych prac. 
Wiceburmistrz B. Kończak odpowiedziała na pytanie radnego A. Sarzyńskiego  
i poinformowała, że zmiany w systemie oświaty niosą za sobą mnóstwo zmian.  
W Miszkowicach powstanie szkoła ośmioklasowa, co związane jest również 
z dodatkowymi wydatkami. Natomiast o szczegółach reformy poinformuje Burmistrz 
Ewa Kocemba podczas sesji w miesiącu czerwcu.    
Następnie poinformowała, że w Gminie Lubawka został ogłoszony po raz drugi konkurs 
„Piękna aktywna wieś”. Szczegółowe informacje dotyczące konkursu zostaną podane 
do publicznej wiadomości w formie plakatów  oraz umieszczone na stronie 
internetowej Urzędu Miasta. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło odczytała treść pism Urzędu Miasta skierowanych 
do: 
 RZGW w sprawie oczyszczenia cieku Złotna w Miszkowicach, 
 Starostwa Powiatowego w sprawie remonty drogi na odcinku Lubawka - Lipienica. 

Radny powiatowy Jan Orzechowski odpowiedział na pytanie radnego M. Antoniszyn  
i poinformował, że w bieżącym roku Starostwo planuje tylko cząstkowe remonty dróg. 
Nadmienił też, że niektóre drogi powiatowe są w bardzo złym stanie i Starostwo 
rozpoczęło już remonty cząstkowe dróg. Została wyremontowana już droga na odcinku 
Lubawka - Chełmsko Śląskie. Ponadto w imieniu Zarządu Starostwa Powiatowego  
w Kamiennej Górze poinformował, że zaplanowany jest również remont drogi wraz  
z podbudową we wsi Błażejów o długości ponad 2 kilometrów, w Lubawce odcinek 
drogi od wiaduktu do ulicy Lipowej, w Opawie na wysokości pierwszego mostu.  
W Okrzeszynie natomiast zostanie wykonany 1 kilometr nowej drogi. Starostwo 
rozpoczęło już koszenie poboczy na drogach powiatowych. 
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Radny K. Jawor poinformował, że na drodze Lubawka - Lipienica znajduje się odcinek 
drogi o długości 10 m, który wymaga całkowitej wymiany, a nie tylko łatania.     
Radny powiatowy Jan Orzechowski odpowiedział, że Starostwo przeprowadziło już 
przetarg na wykonanie robót i od poniedziałku rozpocznie się remont drogi do 
Lipienicy. Poinformował  też,  że  większość  dróg  powiatowych  było  budowanych   
bez podbudowy i dlatego na obecnie remontowanych drogach Starostwo wykonuje 
podbudowę.    
Radny M. Antoniszyn poinformował, że mieszkańcom Chełmska zależy na 
wyremontowaniu odcina ulicy Sądeckiej w Chełmsku Śląskim od budynku Nr 27A - do 
budynku nr 30, ponieważ ten odcinek został zniszczony przez wody opadowe. 
Ponadto na ulicy Rynek w miejscu łączenia się nowej nawierzchni ze starą należy 
wymienić część nawierzchni. 
Radny powiatowy Jan Orzechowski odpowiedział, że Starostwo weźmie pod uwagę 
zgłoszenie radnego M. Antoniszyn i wykona remont wskazanych odcinków drogi. 
Radny A. Bagiński zapytał czy będzie remontowana droga w Starej Białce. 
Radny powiatowy Jan Orzechowski odpowiedział, że Starostwo w pierwszej kolejności 
remontuje główne ciągi. Przypomniał, że w ubiegłym roku w Starej Białce został 
wykonany odcinek drogi z podbudową jednakże w obecnej chwili Starostwo nie planuje 
generalnego remontu w Starej Białce. W bieżącym roku będzie wykonany tylko remont 
cząstkowy. 
 

Ad. 13. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje  
Radny J. Włodarczyk zapytał czy przedszkole z ulicy Dworcowej zostanie przeniesione 
do szkoły przy ulicy Mickiewicza po zakończeniu remontu. 
Wiceburmistrz B. Kończak odpowiedziała, że po wykonaniu adaptacji części skrzydła  
w Zespole szkół Publicznych przedszkole zostanie przeniesione do budynku szkoły.  
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała w jakim terminie odbędzie się przetarg na 
remont ulicy Krótkiej, Jagielońskiej oraz Wiejskiej. 
Inspektor UM S. Wójcik odpowiedział, że na remont ulicy Krótkiej, Jagielońskiej oraz 
Wiejskiej jest opracowany program funkcjonalno-użytkowy. Jednakże z decyzją należy 
poczekać na powrót Pani Burmistrz E. Kocemba, ponieważ po przeprowadzonych 
przetargach i podpisaniu umów pozostało 300 000 PLN, a koszt przedmiotowych zadań 
wynosi 1 000 000 PLN.   
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło powiedziała, że mieszkańcy wymienionych ulic 
oczekują na remont od 40 lat i liczy na  wyremontowanie wymienionych ulic w tym 
roku.  
Radny A. Sarzyński poinformował, że PGK Sanikom remontowało studzienkę na ulicy 
Podgórze w okolicach transformatora w miesiącu marcu i do dnia dzisiejszego 
nawierzchnia drogi asfaltowej nie została naprawiona. 
Wiceburmistrz B. Kończak poinformowała, że w dniu 29 lipca odbędzie się Maraton 
Rowerowy „Karkonosza 2017” i zaprosiła mieszkańców Gminy do wzięcia udziału  
w zawodach. 
Radny M. Głód wnioskował o: 

 usunięcie żwiru naniesionego przez wodę na ulicę Celną,  
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 zamontowanie lustra na wyjeździe z ulicy Bocznej na Plac Jana Pawła II. 
 

Ad.14. Zamknięcie obrad VII sesji  
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła wyczerpanie porządku obrad  
i zakończyła obrady VII sesji o godz. 1715. 
 
 
 
Protokołowała i protokół sporządziła 
Irena Warzecha  
Inspektor ds. Biura Rady 
 
 Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

w Lubawce  
 

 

 


